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ACTA NÚM. 142 

 
Rectora 
Margarita Arboix Arzo 
 
Secretari general 
Rafael Rebollo Vargas 
 
Equip de Govern 
José Aguilera Ávila 
Carles Gispert Pellicer 
Virginia Luzón Fernández 
Francisco José Morente Valero 
Maria Teresa Paramio Nieto 
Armand Sánchez Bonastre 
Carlos Sánchez Lancis 
Maria Valdés Gázquez 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Albert Branchadell Gallo 
Joan Carbonell Manils 
Jaume Farrés Vicén 
Laura Feliu Martínez 
Vicent Fonollosa Pla 
Enric Fossas Espadaler 
Joaquín Gairín Sallán 
Maite Martín Ibáñez 
María José Recoder Sellarés 
Tatiana Rovira Faixa 
Héctor Sala Lorda 
 
Directors de departament 
Maria Dolors Bernabeu Tamayo 
Encarna Bodelón González 
Eulàlia Bonet Alsina 
Maria Amalia Molinero Egea 
 
Directors d’institut 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Eva Anduiza Perea 
Juan Antonio Baeza Labat 

A  Bellaterra,  a  les  15.30  h  del  dia  30  de 
setembre  de  2020,  es  reuneix  en  sessió 
extraordinària  el  Consell  de  Govern  de  la 
Universitat  Autònoma  de  Barcelona  sota  la 
presidència  de  la  rectora,  Margarita  Arboix 
Arzo.  Assisteixen  a  la  reunió  els  membres 
assenyalats al marge. S’han excusat d’assistir‐
hi  Gemma  Garcia  Alonso,  degana  de  la 
Facultat de Ciències; Ramón Vilanova Arbós, 
director  de  l’Escola  d’Enginyeria;  Carme 
Miralles Guasch,  directora del Departament 
de  Geografia;  Carlos  Broto  Blanco,  director 
del  Departament  de  Matemàtiques;  Xavier 
Gabarrell  Durany,  director  de  l’Institut  de 
Ciència  i  Tecnologia Ambientals;  José María 
Perceval  Verde,  representant  del 
professorat;  Berta  Satoca  Figueras, 
representant  de  l’alumnat,  i  Mariona  Serra 
Pagès i Tania Nadal Vicens, representants del 
Consell Social. No hi assisteixen Marta Padrós 
Castells, representant del professorat; Roser 
Amat  Sorando,  representant  de  l’alumnat; 
Ivet  Coll  Camps,  representant  de  l’alumnat; 
Clara  Garcia  Castellarnau,  representant  de 
l’alumnat;  Sergi  Rodríguez  Calado, 
representant  de  l’alumnat,  ni  Laura  Roger 
Anglada,  representant  de  l’alumnat.  Hi 
assisteixen,  amb  veu  i  sense  vot,  Gabriel 
Capilla Vidal, cap del Gabinet Jurídic, i Isabel 
García Pérez, cap de l’Oficina de Coordinació 
Hi assisteixen com a convidades Nerea Roher 
Armentia,  directora  de  l’Institut  de 
Biotecnologia i de Biomedicina; Eyder Ferrero 
Ramos, presidenta del Consell d’Estudiants, i 
Sarai  Sabaté  Diaz,  representant  del  Comitè 
d’Empresa del PAS.  
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Francisco Lloret Maya 
Joan Sorribes Gomis 
Josep Vendrell Roca 
Pere Ysàs Solanes 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Xavier Verge Mestre 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Eloi Guerrero Menéndez 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Ernesto Castaños Moreno  
Juan Montesinos Andrade 
Andreu Pompas Alcaraz 
 
Representants del Consell Social 
Gabriel Masfurroll Lacambra 
 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes de les darreres sessions: acta de l’11.3.2020, acta del 16.4.2020, acta 
del 9.6.2020, acta del 2.7.2020 i acta del 21.7.2020. 
2. Ratificació dels acords presos pel Consell de Govern en les reunions a distància durant la 
situació d’emergència sanitària. 
3. Informe de la rectora. 

3.1. Ratificació de l’adaptació del Pla de contingència i protocol d’organització de la 
UAB. 

4. Afers economicopressupostaris. 
4.1. Ratificació de la condonació dels preus de les concessions demanials durant el 
període de confinament. 

5. Afers acadèmics. 
5.1. Creació de títols de grau. 
5.2. Creació de títols de màster universitari. 
5.3. Creació de títols de màster propis i diplomes de postgrau. 

6. Propostes de normatives. 
6.1 Modificació del Codi de bones pràctiques en la recerca. 
6.2 Modificació de la normativa en matèria de càrrecs acadèmics de gestió i de direcció 
de la UAB. 

7. Estructures bàsiques i serveis de la UAB. 
7.1. Creació del Servei de Cultura i Patrimoni 
7.2. Modificació del Reglament de l’Institut de la Comunicació (InCom‐UAB). 
7.3. Creació de l’EBT Telomere Therapeutics, SL. 
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8. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB. 
8.1. Modificació del conveni de cessió d’ús de terrenys per al projecte «Smart Biking, 
xarxa d’aparcaments segurs al campus de la UAB». 
8.2. Llicència de creacions del projecte B‐Minicode. 

9. Assumptes de tràmit. 
9.1. Aprovació de l’avaluació de mèrits autonòmics de gestió de 2019. 
9.2. Aprovació dels complements retributius addicionals autonòmics per mèrits de 
recerca del personal docent i investigador contractat de la UAB. Primera avaluació AQU 
Catalunya 2019. Estimació d’un recurs. 
9.3. Aprovació dels complements retributius addicionals autonòmics per mèrits de 
recerca del personal docent i investigador contractat de la UAB. Primera avaluació AQU 
Catalunya 2020 
9.4. Ratificació de la modificació dels Estatuts del Consorci Institut de Ciències 
Polítiques i Socials (ICPS). 

10. Torn obert de paraules. 

 
 
 

Desenvolupament de la sessió 
 
La rectora obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de Govern i passa 
la paraula al secretari general perquè informi de les incidències d’avui en la composició 
del Consell. 
 
El secretari general informa que avui s’incorporen com a membres del Consell Encarna 
Bodelón González, directora del Departament de Ciència Política i de Dret Públic, i Carme 
Miralles Guasch, directora del Departament de Geografia, en substitució de Natividad 
Ramajo Hernández, directora del Departament de Comunicació Audiovisual i Publicitat, 
i de Gemma Puigvert Planagumà, directora del Departament de Ciències de l’Antiguitat 
i de l’Edat Mitjana. Agraeix a totes la tasca portada a terme com a membres del Consell 
de Govern. Tot seguit, passa al primer punt de l’ordre del dia. 
 
 
 
1. Aprovació de les actes de les darreres sessions: acta de l’11.3.2020, acta del 16.4.2020, 
acta del 9.6.2020, acta del 2.7.2020 i acta del 21.7.2020 
 
Per indicació de la rectora, el secretari general, Rafael Rebollo, presenta aquest punt.  
 
Demana disculpes pels errors que presenten aquestes actes i  informa de les esmenes 
que s’hi han anat produint. Així mateix, comunica que s’esmenaran tal com se sol∙licita. 
El  secretari  general  puntualitza,  d’acord  amb  el marc  legal  vigent,  quin  ha  de  ser  el 
contingut de les actes perquè siguin vàlides. 
 
A continuació, es fa la votació de les actes amb els resultats següents: 
 
Actes CG 137, CG 138 i CG 140: 
S’aproven per assentiment. 
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Acta CG 139: 
Vots a favor......................................37 
Vots en contra....................................1 
 
Acta CG 141:  
Vots a favor.......................................37 
Abstencions........................................1 
 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 

Primer. Aprovar les actes de les sessions dels dies 11 de març de 2020, 16 d’abril de 
2020, 9 de juny de 2020, 2 de juliol de 2020 i 21 de juliol de 2020.  

(Acord 64/2020, de 30 de setembre, del Consell de Govern.) 

 
 
 
2. Ratificació dels acords presos pel Consell de Govern en les reunions a distància durant 
la situació d’emergència sanitària 
 
Per indicació de la rectora, el secretari general, Rafael Rebollo, presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 
 
Primer.  Ratificar  els  acords  adoptats  pel  Consell  de  Govern  en  les  sessions 
extraordinàries i a distància que van tenir  lloc el 16 d’abril de 2020, el 9 de juny de 
2020, el 2 de juliol de 2020 i el 21 de juliol 2020, que són els següents: 
 

—  Acord 45/2020, de 16 d’abril: 
 
Primer.  Aprovar  la  Instrucció  6/2020  per  a  la  finalització  del  curs  acadèmic 
2019‐2020 en el marc de  la  situació de  crisi ocasionada per  la COVID‐19, de 
conformitat amb l’annex adjunt.  
 
Segon. Comunicar aquest acord a la comunitat universitària. 
  

—  Acord 46/2020, de 16 d’abril: 
 
Primer.  Aprovar  la  Instrucció  7/2020  per  a  la  finalització  del  curs  acadèmic 
2019‐2020 dels estudis propis de postgrau, de conformitat amb l’annex adjunt.  
 
Segon. Comunicar aquest acord a la comunitat universitària. 
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—  Acord 47/2020, de 16 d’abril, del Consell de Govern: 
 
Primer. Constatar i donar compte de la suspensió de la convocatòria d’eleccions 
de  rector  o  rectora  de  la  UAB  amb  el  benentès  que  quan  s’aixequi  l’estat 
d’alarma es convocarà una sessió extraordinària del Consell de Govern per tal 
de  reprendre‐ho un  cop  la  Junta Electoral General proposi un nou  calendari 
electoral. 
 
Segon. Encarregar al secretari general que quan s’aixequi l’estat d’alarma iniciï 
els tràmits per donar compliment a l’acord anterior.  
 
Tercer. Publicar aquest acord en el web  i  la seu electrònica de  la Universitat 
perquè la comunitat universitària en tingui coneixement. 
  

—  Acord 48/2020, de 9 de juny, del Consell de Govern: 
 
Primer. Deixar sense efectes la convocatòria d’eleccions a rector o rectora de la 
UAB de 2020 aprovada pel Consell de Govern en data 11 de març de 2020.  
 
Segon. Aprovar una nova convocatòria d’eleccions a rector o rectora de la UAB 
de  2020  d’acord  amb  el  calendari  electoral  elaborat  per  la  Junta  Electoral 
General que s’annexa. 
 
Tercer.  Encarregar  al  secretari  general  que  vetlli  pel  seguiment  del  procés 
electoral a rector o rectora de la UAB, i per la comunicació efectiva a tota la 
comunitat universitària de les diverses fases d’aquest procés. 
  

—  Acord 49/2020, de 9 de juny, del Consell de Govern: 
 
Primer. Avocar al Consell de Govern  la competència per a  l’aprovació de  les 
modificacions del calendari acadèmic per al curs acadèmic 2020‐2021.  
 
Segon. Aprovar la proposta de modificació del calendari acadèmic per al curs 
2020‐2021 en els termes que s’annexen.  
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la Comissió d’Afers Acadèmics, als efectes 
oportuns.  
 
Quart.  Encarregar  al  vicerector  de  Programació  Acadèmica  i  de  Qualitat 
l’execució i el seguiment dels acords segon i tercer.  
 
Cinquè. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
  

—  Acord 50/2020, de 2 de juliol, del Consell de Govern: 
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Primer. Aprovar la Instrucció sobre planificació de la docència i de la matrícula 
del curs 2020‐2021, en els termes que s’annexen.  
 
Segon.  Encarregar  al  vicerector  de  Programació  Acadèmica  i  de  Qualitat 
l’execució i el seguiment de l’acord primer.  
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
  

—  Acord 51/2020, de 2 de juliol, del Consell de Govern: 
 
Primer. Aprovar la proposta de distribució del pressupost per inversions per a 
docència no presencial, que s’adjunta.  
 
Segon.  Encarregar  al  vicerector  d’Economia  i  de  Campus  l’execució  i  el 
seguiment d’aquests acords.  
 
Tercer. Comunicar aquests acords al gerent i a la vicegerent d’Economia per tal 
que portin a terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
  

—  Acord 52/2020, de 21 de juliol, del Consell de Govern: 
 
Primer. Aprovar el Pla de contingència i protocol d’organització de la UAB, en 
els termes que s’annexen.  
 
Segon. Habilitar la Gerència perquè prengui les mesures necessàries o dicti les 
instruccions  oportunes  per  garantir  l’aplicació  d’aquest  pla,  així  com  altres 
mesures que les autoritats competents acordin derivades de la situació de crisi 
ocasionada per la COVID‐19.  
 
Tercer. Encarregar a la Gerència l’execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
Quart. Comunicar aquests acords a la comunitat universitària. 
  

—  Acord 53/2020, de 21 de juliol, del Consell de Govern: 
 
Primer. Aprovar  la memòria  econòmica,  el  balanç de  situació,  el  compte de 
resultats i la liquidació del pressupost de la UAB corresponents a l’exercici anual 
de 31 de desembre de 2019, que s’annexen.  
 
Segon.  Elevar  aquest  acord  al  Consell  Social  per  tal  que  exerceixi  les  seves 
competències.  
 
Tercer. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus i al gerent l’execució i 
el seguiment d’aquests acords. 
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—  Acord 54/2020, de 21 de juliol, del Consell de Govern: 
 
Primer.  Informar  favorablement  sobre  l’aprovació  de  la  normativa 
d’adjudicació de l’ús de les Cases Sert en els termes del document annex. 
 
Segon. Elevar aquest acord al Consell Social perquè exerceixi les seves funcions.  
 
Tercer.  Encarregar  al  vicerector  d’Economia  i  de  Campus  l’execució  i  el 
seguiment d’aquests acords.  
 
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
  

—  Acord 55/2020, de 21 de juliol, del Consell de Govern: 
 
Primer.  Aprovar  la  proposta  d’oferta  pública  d’ocupació  del  personal 
d’administració i serveis de l’any 2020, segons el document que s’annexa.  
 
Segon. Encarregar al vicerector de Personal d’Administració i Serveis l’execució 
i el seguiment d’aquests acords.  
 
Tercer.  Comunicar  aquests  acords  al  gerent  per  tal  que  porti  a  terme  les 
mesures necessàries per fer‐los efectius. 
  

—  Acord 56/2020, de 21 de juliol, del Consell de Govern: 
 
Primer. Aprovar l’oferta pública d’ocupació de l’any 2020, que s’annexa.  
 
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
  

—  Acord 57/2020, de 21 de juliol, del Consell de Govern: 
 
Primer. Modificar la Instrucció sobre planificació de la docència i de la matrícula 
del curs 2020‐2021 en el sentit d’afegir un punt 6 a l’apartat B, «Matrícula», en 
els termes que s’annexen: «6. De manera excepcional per al curs 2020‐2021, es 
podrà  retornar  l’import  del  pagament  previ  en  concepte  d’avançament  de 
matrícula dels estudis de màster en cas que l’estudiant no s’hi pugui matricular 
per una causa directament atribuïble a la situació de pandèmia causada per la 
COVID‐19.  No  es  considera  causa  de  retorn  el  canvi  de  la  modalitat 
d’ensenyament de presencial a no presencial o viceversa».  
 
Segon.  Encarregar  al  vicerector  de  Programació  Acadèmica  i  de  Qualitat 
l’execució i el seguiment de l’acord primer.  
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Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
  

—  Acord 58/2020, de 21 de juliol, del Consell de Govern: 
 
Primer. Aprovar la instrucció per a l’ampliació de la data límit de dipòsit de tesis 
doctorals corresponent al curs acadèmic 2019‐2020, en el marc de la situació 
de crisi ocasionada per la COVID‐19, que s’annexa.  
 
Segon.  Encarregar  al  vicerector  de  Recerca  i  de  Transferència  l’execució  i  el 
seguiment de l’acord primer.  
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
  

—  Acord 59/2020, de 21 de juliol, del Consell de Govern: 
 
Primer.  Aprovar  la  creació  d’un  centre  d’estudis  i  de  recerca  amb  la 
denominació Centre de Recerca  i  Estudis  pel Desenvolupament Organitzatiu 
(CRiEDO), d’acord amb la memòria, en els termes del document annex.  
 
Segon.  Aprovar  el  Reglament  del  Centre  de  Recerca  i  Estudis  pel 
Desenvolupament Organitzatiu en els termes recollits en la memòria.  
 
Tercer.  Encarregar  al  vicerector  de  Recerca  i  de  Transferència  el  seguiment 
d’aquests acords.  
 
Quart. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
  

—  Acord 60/2020, de 21 de juliol, del Consell de Govern: 
 
Primer. Ratificar l’acord del Consell de Govern del Consorci Centre de Visió per 
Computador de 17 de juliol de 2019 pel qual es modifiquen els articles 7.1 i 13 
dels seus estatuts en els termes del document.  
 
Segon.  Elevar  al  Consell  Social  aquest  acord,  per  tal  que  exerceixi  les  seves 
competències.  
 
Tercer. Encarregar al vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics l’execució 
i el seguiment d’aquests acords.  
 
Quart. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer‐los efectius.  
 
Cinquè. Informar d’aquests acords el Consorci Centre de Visió per Computador. 
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—  Acord 61/2020, de 21 de juliol, del Consell de Govern: 

 
Primer. Autoritzar la resolució de mutu acord del conveni formalitzat.  
 
Segon. Autoritzar a Fundació Valldor 7 l’ús privatiu dels espais ubicats al Servei 
d’Activitat Física de la Universitat Autònoma de Barcelona següents:  

1) Espais esportius exteriors. La concessió comprèn els espais  i horaris de 
setembre a juliol següents: tres camps de futbol 7 i una pista poliesportiva; 
horari d’obertura: de dilluns a divendres de 20 a 24 h, els dissabtes de 15.30 
a 21.30 h; horari d’utilització: de dilluns a divendres de 20.30 a 23.30 h, els 
dissabtes de 16 a 21 h.  
2)  Espais  esportius  interiors.  La  concessió  comprèn  els  espais  i  horaris 
següents: un poliesportiu cobert; horari d’obertura: de dilluns a divendres 
de 20 a 24 h, els dissabtes de 15 a 21.30 h; horari d’utilització: de dilluns a 
divendres de 21 a 23.30 h, els dissabtes de 16 a 21 h. El mes de juliol hi ha 
els mateixos espais de concessió però en l’horari de 20 a 22 h de dilluns a 
divendres i de 16 a 20 h els dissabtes. El SAF pot determinar la reducció d’una 
hora  d’utilització  (començament  de  l’activitat  a  les  21.30  h)  un  dia  a  la 
setmana  de  dilluns  a  divendres,  d’acord  amb  necessitats  puntuals 
d’ocupació  d’espais  dels  usuaris  del  Servei.  La  mesura  no  tindrà 
repercussions econòmiques.  
3) Altres espais.  La  concessió comprèn els espais  següents:  vestidors d’ús 
general  (l’ús  i  ocupació  es  farà  d’acord  amb  el  Servei  d’Activitat  Física), 
vestidor  d’àrbitres,  despatx  situat  a  la  zona  del  fons  de  les  grades  del 
poliesportiu  (les despeses  telefòniques aniran a càrrec del  concessionari), 
despatx de recepció dels equips i espai de control d’accés annex.  
 

sota les condicions següents:  
 

Preu: 168.000 €/any (IVA exclòs), a raó de 14.000 €/mes (IVA exclòs), tot i 
que es cobrarà 132.000 €/any (IVA exclòs) mentre es tinguin tres camps  i 
l’actual gespa.  
Termini: un any, des de l’1 d’agost de 2020 fins al 31 de juliol de 2021. 
Destinació:  activitats  pròpies  de  la  finalitat  fundacional  de  la  Fundació 
Valldor 7.  
Règim d’ús: autorització administrativa d’ús privatiu en els horaris indicats 
segons els espais.  

 
El  conjunt  d’espais  disposen  d’enllumenat  artificial,  vigilància  exterior  i 
aparcament pròxim. 
 
Tercer. Autoritzar  la  rectora, o  la persona que delegui,  perquè amb  les més 
àmplies  facultats  pugui  signar  els  documents  públics  i  privats  que  siguin 
necessaris, amb les clàusules que consideri més adients, per donar compliment 
a aquest acord.  
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Quart. Elevar al Consell Social aquests acords, per tal que exerceixi  les seves 
competències.  
 
Cinquè. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus que faci el seguiment 
del compliment d’aquest acord.  
 
Sisè. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a 
terme  les  mesures  necessàries  per  fer‐los  efectius,  així  com  a  la  Fundació 
Valldor 7. 
  

—  Acord 62/2020, de 21 de juliol, del Consell de Govern: 
 
Primer.  Informar  favorablement  sobre  l’autorització  per  formalitzar  un 
contracte  d’opció  de  llicència  en  exclusivitat  del  projecte  «Secreted  splicing 
variant  of  mammal  Klotho  for  cognition  as  a  behaviour  impairments»,  que 
n’engloba una de patents i know‐how necessari per desenvolupar el producte, 
entre  la  Universitat  Autònoma  de  Barcelona,  com  a  llicenciant,  i  Klotho 
Therapeutics, com a llicenciatària, a canvi d’un cànon.  
 
Segon.  Elevar  al  Consell  Social  aquest  acord,  per  tal  que  exerceixi  les  seves 
competències.  
 
Tercer.  Encarregar  al  vicerector  de  Recerca  i  de  Transferència  que  faci  el 
seguiment del compliment d’aquests acords.  
 
Quart. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
  

—  Acord 63/2020, de 21 de juliol, del Consell de Govern: 
 
Primer. Acordar la modificació del conveni de cessió d’ús d’espais formalitzat 
entre  la  Universitat  Autònoma  de  Barcelona  i  la  Fundació  Markets, 
Organizations and Votes in Economics en data 16 de juliol de 2015 en el sentit 
de reduir els espais objecte de cessió a 15 m2 dintre del despatx B3‐112G.  
 
Segon. Autoritzar  la  rectora,  o  la  persona que delegui,  perquè amb  les més 
àmplies  facultats  pugui  signar  els  documents  públics  i  privats  que  siguin 
necessaris, amb les clàusules que consideri més adients, per donar compliment 
a aquest acord.  
 
Tercer. Elevar al Consell Social aquests acords, per tal que exerceixi les seves 
competències.  
 
Quart. Encarregar al vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics que faci el 
seguiment del compliment d’aquest acord.  
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Cinquè. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
 
Sisè. Encarregar al secretari general l’execució de l’acord anterior.  
 
(Acord 65/2020, de 30 de setembre, del Consell de Govern.) 

 
 
 
3. Informe de la rectora 

 
La rectora comença agraint a tota la comunitat universitària la bona marxa de la tornada 
a la semipresencialitat. Informa que hi ha alguns casos positius de COVID‐19 a la UAB 
però  que  són  casos  importats,  no  originats  a  la  UAB.  Demana  atenció  i  estar  alerta 
perquè la situació és complicada i canviant. Comenta que, en general, es respecten les 
mesures  de  seguretat  i  que  la  UAB  ha  superat  amb  escreix  la  prova  de  foc  de  la 
incorporació  dels  sis mil  i  escaig  estudiants  de  primer  nous  d’aquest  curs,  i  que  les 
informacions que arriben de les facultats són de satisfacció. 
 
Planteja un tema no resolt, però que no és responsabilitat de la UAB: el nou conseller 
d’Economia i Universitats es va comprometre en una reunió recent que les universitats 
tindrien un contacte directe amb Salut, però com que aquest contacte no s’ha concretat 
de moment la UAB segueix el protocol actual. 
 
Explica que aquest inici de curs es van trobar els rectors de les universitats espanyoles i 
tots van coincidir que  les universitats no són  llocs de contagi, que s’estan fent bé  les 
coses i que, si es poden fer millor, doncs es farà. 
 
Informa  que  el  PAS  també  s’ha  anat  incorporant,  en  els  torns  establerts,  a  la 
semipresencialitat, que s’hi han donat alguns casos positius importats i s’han confinat 
les persones de l’entorn laboral per prevenció fins que s’han tingut els resultats de les 
PCR. 
 
Comunica que recentment s’han produït algunes reunions de la CRUE amb el conseller 
Castells  (Generalitat)  i  també  amb el ministre  Luque  (Estat)  en  les  quals  s’han  tocat 
temes importants: per exemple, ja està molt avançat l’esborrany de l’Estatut del PDI i 
s’hi estan fent moltes esmenes. Diu que el tema que està menys clar, però que ara ja 
s’està  tancant  perquè  a  l’octubre  es  vol  pujar  a  consulta,  és  el  dels  associats  i  els 
substituts; i que molts associats desapareixeran perquè es podran considerar substituts, 
amb  un  sou  que  anirà  lligat  a  la  feina  que  desenvoluparan.  Explica  que  el Ministeri 
enviarà en els propers dies una sol∙licitud a les universitats per saber exactament quants 
associats de cada tipus tenen i, en una disposició transitòria, establirà un termini de cinc 
anys per fer‐se càrrec d’aquests associats, però que encara no s’ha determinat com es 
durà a terme aquest procés. Diu que això implica un increment del finançament de les 
universitats però  també un  increment de  la  taxa de reposició,  i que el Ministeri està 
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negociant amb Hisenda que elimini  totalment  l’impediment d’incrementar  la  taxa de 
reposició, però sembla que Hisenda no ho veu bé  i el que estan  fent ara és negociar 
l’increment que es permetria. Diu que la intenció és aplicar l’Estatut el curs 2021‐2022.  
 
Informa  que,  paral∙lelament,  sorgeix  la  qüestió  de  la  derogació  del  Reglament  de 
disciplina acadèmica de 1954, que tothom està d’acord que desaparegui però que se’n 
demana un altre en substitució, i que el Ministeri ara sembla que sí que en farà un de 
nou i s’estan reunint amb els estudiants. 
 
Comunica  que  el  Ministeri  es  planteja  fer  el  decret  de  creació,  reconeixement, 
autorització  i  acreditació  d’universitats  i  centres  universitaris,  que  servirà  per  crear 
noves  universitats,  públiques  i  privades,  amb  l’objectiu  principal  de  garantir  que  les 
universitats privades que es creïn compleixin una sèrie de requisits per aconseguir  la 
qualitat requerida.  
 
Informa que s’està discutint amb l’ANECA la regularització del sexenni de transferència 
per institucionalitzar‐lo i del de docència per crear‐lo, ja que abans no existia. 
 
Explica que hi va haver una reunió amb el ministre de Ciència, el secretari general i la 
secretària general d’Innovació  i Transferència perquè estan treballant en un projecte 
subvencionat  per  la  UE  per  definir  les  polítiques  que  es  fan  des  dels  estats  i  les 
universitats amb la transferència i fer propostes per millorar en aquest camp. Diu que 
també pretenen equiparar les puntuacions de recerca amb les de transferència per tal 
que no estiguin tan separades, i que es plantegen reformar administrativament les OTRI.  
 
Informa  que  el  Ministeri  està  treballant  amb  l’OCDE  per  establir  indicadors  de 
transferència que permetin avaluar els projectes amb un pes important en el camp de 
la transferència, amb l’objectiu de lligar els projectes de recerca amb la transferència. 
 
Diu que el Ministeri ha creat una empresa de capital de risc pública que ja es pot utilitzar 
i que serveix perquè un grup de recerca que no pugui desenvolupar sol un projecte, a 
través d’aquesta empresa trobi inversors externs privats o públics. 
 
Comunica que s’està  treballant des de  l’agència, amb el vistiplau del Ministeri  i  amb 
Hisenda, en una modificació dels costos indirectes dels projectes de recerca.  
 
Explica que s’està creant un pla de xoc de recuperació (a l’inici treballaran sobre temes 
com la salut o el clima) amb tres línies fonamentals per reforçar el sistema: el personal 
investigador  (augmentant  el  nombre  de membres  del  personal  investigador,  que  es 
podria duplicar, i creant‐los un estatut propi similar al del PDI, ja que, com que en molts 
casos  s’assemblen  molt  les  dues  figures,  s’homogeneïtzarien  les  regulacions),  les 
infraestructures (edificis) i els projectes de recerca de les comunitats autònomes (per tal 
que  no  es  dupliquin).  Diu  que  aquest  pla  no  només  se  circumscriuria  als  centres  de 
recerca, sinó que també es té la voluntat que arribi finançament a les universitats per 
tal que la carrera d’investigador es pugui realitzar a les universitats, ja que més del 70 % 
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de la recerca es fa a les universitats i, per tant, s’ha de potenciar aquesta possibilitat. 
Diu que ara s’hauria de veure com es va concretant tot això. 
 
Comunica que la Generalitat va confirmar que del fons per fer front a la situació creada 
per la COVID‐19 han arribat 300 milions i escaig per a educació i, d’aquests, un 20 % ha 
d’anar a les universitats; que la Generalitat ha confirmat 40 milions, tot i que les xifres 
reals ballen una mica, i que, d’aquests, 30 aniran repartits entre les universitats en funció 
del seu pes. La rectora espera que aquests ingressos es produeixin aviat i que es puguin 
fer totes les coses que hi ha pendents de fer a la UAB per manca de diners, i que tant el 
seu  equip  com  el  nou  equip  que  vindrà  puguin  treballar  en  les  millors  condicions 
possibles en aquest període de COVID‐19. 
 
Per acabar,  la  rectora comenta que  la Universitat Pompeu Fabra, el Departament de 
Salut i la Gerència de l’Hospital del Mar han presentat públicament, sense gaire ressò 
mediàtic, un nou conveni per fer el grau en Medicina, que ho han fet parlant malament 
de la UAB, dels professors de l’Hospital del Mar i de la resta d’universitats que ofereixen 
el grau en Medicina, i presentant‐se com la titulació bona. Diu que aquest conveni no té 
validesa jurídica perquè la UAB té un concert signat amb un termini de validesa de cinc 
anys més  i, segons  la  llei, no es pot signar un altre concert amb una altra universitat 
mentre hi hagi un concert vigent, i que, consegüentment, un hospital només pot tenir 
concert amb una universitat alhora. Informa que la UAB ha estudiat a través del Gabinet 
Jurídic el que es pot fer en aquest cas i es presentarà un recurs contra aquest conveni. 
Diu que hi ha un acord del CIC i de la CEPOA que estableix que aquesta titulació no es 
pot posar en marxa fins que no hi hagi un acord previ entre la UAB i la UPF, que encara 
no existeix, i que properament la UAB es reunirà amb el professorat de l’Hospital del 
Mar, sobretot amb el permanent perquè el professorat associat va per una altra via, i 
seguirà  analitzant  i  gestionant  la  situació  legalment  i  políticament.  Diu  que  serà  un 
procés que el nou  rector o  rectora haurà de continuar pels  terminis establerts, però 
aquest equip ja ha endegat el control i les gestions de la situació. Afegeix que també s’ha 
comunicat al Consell Social i a les associacions d’estudiants. 
 
El  secretari  general  obre  un  torn  de  paraules  i  pren  la  paraula  Andreu  Pompas  per 
demanar informació sobre la possibilitat d’obrir un campus d’Infermeria a Sabadell, i vol 
saber si això afectaria el campus de Sabadell i el que costaria aquest projecte. 
 
La rectora respon explicant que l’Ajuntament de Sabadell ha donat molt bona acollida a 
aquest projecte i que fins i tot s’han visitat uns edificis que l’Ajuntament ofereix per a 
aquest  possible  campus,  que  l’Ajuntament  vol  que  sigui  com  un  viver  d’empreses. 
Afegeix que hi ha voluntat política i bona entesa entre l’Ajuntament i la UAB.  
 
Explica que, paral∙lelament, a Can Ruti volien tenir una unitat d’Infermeria i que la UAB 
l’any passat ja va fer gestions amb la Conselleria de Sanitat i amb la d’Universitats sobre 
aquest  tema,  i  que  totes  dues  conselleries  tenen  la  necessitat  d’oferir  més  places 
d’Infermeria i es van comprometre a fer una aportació econòmica per als dos primers 
anys del grau i també van prometre que a partir del tercer any del grau la UAB podria 
accedir a algun tipus de finançament per continuar aquests estudis. Explica que, al final, 
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quan el tema va arribar a la Secretaria General de Salut, aquesta va dir que no podien 
assumir‐ne el cost, i per això el projecte està en stand by. 
 
Informa  que,  a  l’última  reunió mixta  amb  el  Parc  Taulí,  aquest  va  expressar  la  seva 
voluntat de fer també Infermeria i la UAB els va dir que primer hi havia Can Ruti però 
que la UAB no tenia diners, i aleshores l’Ajuntament de Sabadell i el Parc Taulí es van 
reunir  amb  la  Secretaria  d’Universitats,  Salut  i  la  UAB  per  comentar  el  pla  que  han 
elaborat. Diu que també han sol∙licitat a la UAB el cost de crear una nova unitat docent 
d’Infermeria,  informació  que  se’ls  ha  facilitat,  i  que  actualment  estan  buscant 
finançament i que el resultat seria una ampliació d’alumnes d’Infermeria: 1r i 2n es faria 
a la UAB i 3r i 4t al centre hospitalari. Explica que la proposta que fa el Parc Taulí és que 
ells pagarien la reforma de l’edifici que ofereix l’Ajuntament de Sabadell (Parc Tèxtil), ja 
que necessiten l’espai que ocupa la unitat docent que actualment té la UAB al Parc Taulí 
per  ampliar  l’Hospital,  i  que  en  aquest  nou  edifici  reformat  hi  instal∙larien  la  unitat 
docent de la UAB de Medicina i la nova d’Infermeria, i que per a la UAB no suposaria cap 
esforç, només tenir professorat disponible i preparat. 
 
Intervé el degà de la Facultat d’Economia i Empresa, Héctor Sala, per comentar que l’inici 
de curs està funcionant amb normalitat però sobta la discrepància entre places ofertes 
i places matriculades a primer curs, que s’ha triplicat respecte de l’any passat. Diu que 
hi ha hagut incidències a l’hora d’assignar els espais i distribuir les aules, i que pensa que 
aquest fet ha vingut per quedar‐se i que cada any passarà el mateix. Opina que s’ha de 
trobar una solució a aquesta discrepància: o augmentar el nombre de places ofertes o 
reduir el nombre de places assignades. Creu que això pot esdevenir una oportunitat per 
reforçar la universitat pública i aconseguir més ingressos de la Generalitat. Demana que 
es prenguin accions i decisions sobre aquesta qüestió. 
 
Intervé  la  rectora per  explicar que efectivament  s’ha produït  un  increment de 8.000 
estudiants i escaig en el sistema i que aquests estudiants s’han redistribuït però s’han 
produït casos d’alumnes amb notes molt altes que s’han quedat sense plaça. Diu que la 
Generalitat ho hauria d’haver previst perquè fins al 2025 la corba demogràfica puja, i 
després torna a baixar. 
 
Pren la paraula la vicerectora María Valdés, que confirma les intervencions anteriors i hi 
afegeix el factor de la COVID‐19, que ha produït que les notes de batxillerat siguin més 
altes,  i el  fet que més alumnes hagin aprovat  la  selectivitat. També comenta que  les 
dates de matrícula s’han endarrerit fins al punt que la UAB ha estat l’última universitat 
que ha matriculat. Passa a presentar una sèrie de gràfics i dades que demostren que en 
resum:  en  els  graus  hi  ha  hagut  un  4,2 % més  d’alumnes  i  un  5,5% més  de  crèdits 
matriculats, i la matrícula estarà oberta fins al 15 d’octubre; en els màsters hi ha hagut 
també un increment de matrícula, i la matrícula estarà oberta fins al 20 d’octubre, i en 
canvi  en  el  doctorat  hi  ha  hagut  una  davallada,  un  41,3  %  menys  de  matrícula  al 
programa  internacional,  i  només  s’han matriculat  un 25 % de  les places disponibles. 
Explica que en els graus hi ha més matriculats que places ofertes, que la distribució per 
centres varia, però clarament es veu que  la Facultat d’Economia  i Empresa és  la més 
afectada, i que en total hi ha 292 estudiants de grau més que el curs passat. Proposa 
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que en la propera Comissió d’Afers Acadèmics es debati i es decideixi com encarar les 
properes  assignacions.  Concreta  que  les  titulacions  que  ja  estan  completes  tenen  la 
matrícula tancada. 
 
El secretari intervé per preguntar si hi ha més paraules i, com que no n’hi ha, passa al 
punt de l’ordre del dia següent. 
 
 
 
3.1. Ratificació de l’adaptació del Pla de contingència i protocol d’organització de la 
UAB 
 
Per indicació de la rectora, el gerent, Jaume Tintoré, presenta aquest punt. 
 
A continuació, es vota amb el resultat següent: 
 
Vots a favor                                           35 
Vots en contra                                        3 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Ratificar l’adaptació del Pla de contingència i protocol d’organització de la UAB 
a la modificació del Pla sectorial d’universitats aprovada en data 18 de setembre de 
2020 pel Comitè de Direcció del PROCICAT, en els termes recollits en la Resolució del 
gerent de data 29 de setembre de 2020 (annex 1). 
 
Segon.  Instar  l’Àrea  de  Prevenció  i  Assistència  de  la  UAB  per  tal  que  incorpori  les 
determinacions  anteriors  en  el  document  del  Pla  de  contingència  i  protocol 
d’organització de la UAB aprovat en data 21 de juliol d’enguany. 
 
Tercer. Encarregar al gerent l’execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
Quart. Comunicar aquests acords a la Gerència i a l’Àrea de Prevenció i Assistència de 
la UAB, per tal que portin a terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
 
 
 
4. Afers economicopressupostaris 
 
 
 
4.1.  Ratificació  de  la  condonació  dels  preus  de  les  concessions  demanials  durant  el 
període de confinament 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i Campus, Carles Gispert, presenta 
aquest  punt.  El  vicerector  comenta  que  la  Comissió  d’Economia  i  d’Organització  va 
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informar favorablement sobre la proposta de condonació dels preus de les concessions 
demanials durant el període de confinament en la sessió de 23 de setembre de 2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 
 
Primer.  Proposar  al  Consell  Social  l’aprovació  de  les  bonificacions  següents  en  els 
convenis  de  cessió  d’ús  d’espais,  justificades  en  l’equilibri  de  prestacions  atesa  la 
impossibilitat dels concessionaris de gaudir dels espais objecte de cessió privativa d’ús 
durant  el  termini  de  temps  en  què  no  es  va  desenvolupar  activitat  presencial  al 
campus: 
 

 
Segon.  Elevar  al  Consell  Social  aquest  acord,  per  tal  que  exerceixi  les  seves 
competències. 
 
Tercer.  Encarregar  al  vicerector  d’Economia  i  de  Campus  l’execució  i  el  seguiment 
d’aquests acords. 
 

  Bonificació 
 

   

Entitat  Concepte 
 

Import mensual   Estimació menys 
ingressos al 
pressupost de 
2020 

Diverses entitats 
ubicades a  
diferents espais del  
mòdul de recerca B 
 

Des del 15 de març 
fins a l’11 de maig, 
bonificació del 20 % 
(estimació de la 
reducció de les 
despeses derivades 
de la reducció de 
serveis de la 
recepció, 
climatització i 
neteja). 

1.882,00 €  3.513,07 € 

Fundacio Valldor 7  Es deixa de cobrar 
el 100 % del cànon. 

10.959,00 €  49.315,50 € 

Escola Vitae  Es deixa de cobrar 
el 100 % del cànon. 

2.770,85 €  9.697,96 € 

VAIC Mobility  Es deixa de cobrar 
el 100 % del cànon. 

541,67 €  1.895,83 € 

Unicampus  Es deixa de cobrar 
el 100 % del cànon. 

488,85 €  1.710,98 € 

Associació Epona  Es deixa de cobrar 
el 100 % del cànon. 

1.662,70 €  5.819,45 € 
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Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
 
 
 
5. Afers acadèmics 
 
 
 
5.1. Creació de títols de grau 
 
Per  indicació  de  la  rectora,  la  vicerectora  de  Programació  Acadèmica, María  Valdés, 
presenta  aquest punt.  La  vicerectora  comenta que  la Comissió d’Afers Acadèmics  va 
informar favorablement sobre la proposta de creació del títol de grau en la sessió de 26 
de maig de 2020. 
 
A continuació, es vota amb el resultat següent: 
 
Vots a favor.......................................34 
Abstencions........................................4 
 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar la creació del títol de grau següent: 

— Ciència, Tecnologia i Humanitats.  
 
Segon. Elevar l’aprovació de la creació del títol de grau al Consell Social per tal que 
exerceixi les seves competències. 
 
Tercer. Encarregar a la vicerectora de Programació Acadèmica i de Qualitat l’execució 
i el seguiment dels acords primer i segon. 
 
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
 
 
 
5.2. Creació de títols de màster universitari 
 
Per  indicació  de  la  rectora,  la  vicerectora  de  Programació  Acadèmica, María  Valdés, 
presenta  aquest punt.  La  vicerectora  comenta que  la Comissió d’Afers Acadèmics  va 
informar favorablement sobre la proposta de creació dels títols de màster en la sessió 
de 28 d’abril de 2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 
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Primer. Aprovar la creació dels títols de màster universitari següents: 

— Innovació Infermera Aplicada en Vulnerabilitat i Salut,  
— Medicina  Transfusional  i  Teràpies  Cel∙lulars  i  Tissulars  / Master’s  Degree  in 

Transfusion Medicines and Cellular and Tissue Therapies.  
 
Segon.  Elevar  l’aprovació  de  la  creació  dels  títols  de màster  universitari  al  Consell 
Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
Tercer. Encarregar a la vicerectora de Programació Acadèmica i de Qualitat l’execució 
i el seguiment dels acords primer i segon. 
 
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
 
 
 
5.3. Creació de títols de màster propis i diplomes de postgrau 
 
Per  indicació  de  la  rectora,  la  vicerectora  de  Programació  Acadèmica, María  Valdés, 
presenta  aquest punt.  La  vicerectora  comenta que  la Comissió d’Afers Acadèmics  va 
informar favorablement sobre les propostes de creació i modificació de títols de màster 
propis i de diplomes de postgrau en les sessions de 26 de maig i 30 de juny de 2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 
 
Primer. Aprovar la creació dels títols de màster propis següents: 

— Direcció Digital de Negocis Turístics Internacionals,  
— Intel∙ligència Artificial i Big Data en Salut, 
— Disseny d’Espais: User Experience,  
— Comunicació del Medi Ambient,  
— Direcció de Comunicació Empresarial i Institucional (semipresencial).  

 
Segon. Aprovar la modificació del títol del màster propi següent:  

— màster en Disseny i Edició de Producte, que passa a denominar‐se màster en 
Disseny, Autoproducció i Gestió de Producte. 

 
Tercer. Aprovar la creació dels diplomes de postgrau següents: 

— Revenue Management, Màrqueting Digital i Customer Experience,  
— Gestió de Projectes Turístics, Màrqueting i Intel∙ligència Emocional,  
— Disseny i l’Art del Jardí, 
— Curadoria, Pràctiques Creatives i Espais Temporals,  
— Intel∙ligència Artificial i Big Data en Salut,  
— Percepció i Representació d’Espais Experiencials,  
— Disseny d’Espais Experiencials.  
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Quart. Aprovar la modificació dels títols dels diplomes de postgrau següents:  
— diploma de postgrau en Disseny de Producte:  Ideació, Validació  i Producció, 

que passa a denominar‐se diploma de postgrau en Autoproducció:  Ideació  i 
Validació de Producte, 

— diploma de postgrau en Edició de Producte, que passa a denominar‐se diploma 
de postgrau en Autoproducció: Edició i Comercialització de Producte, 

— diploma  de  postgrau  en  Iniciació  Professional  a  l’Empresa,  que  passa  a 
denominar‐se diploma de postgrau en Gestió Empresarial. 

 
Cinquè. Elevar l’aprovació de la creació dels títols de màster propis i diplomes de 
postgrau al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
Sisè. Encarregar a la vicerectora de Programació Acadèmica i de Qualitat l’execució i 
el seguiment dels acords primer i segon. 
 
Setè. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
 
 
 
6. Propostes de normatives 
 
 
 
6.1. Modificació del Codi de bones pràctiques en la recerca 

Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, Armand Sánchez, 
presenta aquest punt. El vicerector comenta que la Comissió d’Investigació va informar 
favorablement sobre la proposta de modificar el Codi de bones pràctiques en la recerca 
en la sessió de 12 de febrer de 2020. 

Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 

Primer. Modificar el Codi de bones pràctiques en la recerca (CBPR) en els termes del 
document que s’annexa (annex 2). 

Segon. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 

Tercer. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer‐los efectius 

 
 
 
6.2 Modificació de la normativa en matèria de càrrecs acadèmics de gestió i de direcció 
de la UAB 
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Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i Campus, Carles Gispert, presenta 
aquest  punt.  El  vicerector  comenta  que  la  Comissió  d’Economia  i  d’Organització  va 
informar favorablement sobre la proposta de modificació de la normativa en matèria de 
càrrecs acadèmics de gestió i de direcció de la UAB en la sessió de 23 de setembre de 
2020. 

Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 
 
Primer. Aprovar  la modificació de la normativa en matèria de càrrecs acadèmics de 
gestió i de direcció de la UAB, segons document que s’annexa (annex 3). 
 
Segon. Encarregar al vicerector d’Economia i d’Organització i al vicerector de Personal 
Acadèmic l’execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
Tercer.  Comunicar  aquests  acords  al  gerent  per  tal  que  porti  a  terme  les mesures 
necessàries per fer‐los efectius. 
 
 
 
7. Estructures bàsiques i serveis de la UAB 
 
 
 
7.1. Creació del Servei de Cultura i Patrimoni Artístic  

 

Per indicació de la rectora, el vicerector de Relacions Institucionals i de Cultura, Carlos 
Sánchez,  presenta  aquest  punt.  El  vicerector  comenta  que  la  Comissió  d’Economia  i 
d’Organització va  informar  favorablement  sobre  la proposta de creació del Servei de 
Cultura i Patrimoni Artístic en la sessió de 23 de setembre de 2020. 

 

El vicerector de Relacions Institucionals i de Cultura, Carlos Sánchez  exposa la necessitat 
de crear un Servei de Cultura i Patrimoni Artístic, explica  la història de la Unitat Cultura 
en Viu i fa palesa l’oportunitat de la seva conversió en Servei  per equiparar la UAB a 
altres Universitats espanyoles i europees en l’àmbit cultural. 

 

El vicerector demana  que el Consell de Govern: 1) ratifiqui la proposta de la seva creació; 
2) insti al futur Equip de Govern a presentar‐ne un reglament i 3) li faci confiança per a 
treballar en el Reglament de cultura i patrimoni per tal que l’Equip de Govern futur pugui 
portar‐lo a aprovació del Consell de Govern. 
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Intervé el degà de la Facultat de Filosofia i Lletres que demana  votar favorablement la 
creació   d’un Servei de Cultura  i Patrimoni Artístic  i diu que  li  sembla oportú   que el 
vicerector  continuï  treballant‐ne  el  reglament,  però  que  ha  de  ser  el  futur  Equip  de 
Govern qui consideri la seva oportunitat. 

 

El secretari general puntualitza que l’objecte de votació és el punt 7.1 de l’ordre del dia, 
que no inclou les intencions del vicerector. 

 

Pren  la paraula el degà de  la  Facultat de Traducció  i  Interpretació  i  diu que ell,  com 
assistent de la Comissió d’Economia i Organització abans esmentada, vol traslladar el 
sentiment de  la Comissió. Explica que en aquesta Comissió es van expressar algunes 
reserves  sobre  el  contingut  del  reglament.  No  obstant,  la  comissió  va  considerar 
necessari crear aquest Servei. Finalitza la seva intervenció instant als presents a votar 
positivament aquesta proposta d’acord. 

 

Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 
 
Primer. Aprovar la proposta de creació del Servei de Cultura i Patrimoni Artístic de la 
UAB. 
 
Segon. Encarregar al vicerector de Relacions Institucionals i de Cultura l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
 Tercer.  Comunicar  aquests  acords  al  director  de  l’Àrea  de  Transformació  Digital  i 
Organització, per tal que porti a terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
 
 
 
7.2. Modificació del Reglament de l’Institut de la Comunicació (InCom‐UAB) 

Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, Armand Sánchez, 
presenta aquest punt. El vicerector comenta que la Comissió d’Investigació va informar 
favorablement de la modificació del Reglament de l’Institut de la Comunicació (InCom‐
UAB) en la sessió de 18 de juny de 2020. 

Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 

Primer. Ratificar  l’acord del Consell de l’Institut de la Comunicació de la Universitat 
Autònoma  de  Barcelona  (InCom‐UAB),  de  data  21  de  febrer  de  2020,  pel  qual  va 
aprovar la modificació del seu reglament, segons document que s’annexa (annex 4). 
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Segon. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 

Tercer. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer‐los efectius. 

 
 
 
7.3. Creació de l’EBT Telomere Therapeutics, SL 

Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, Armand Sánchez, 
presenta aquest punt. El vicerector comenta que la Comissió d’Investigació va informar 
favorablement de la creació de l’EBT Telomere Therapeutics, SL, en la sessió de 16 de 
setembre de 2020. 

Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 

Primer. Autoritzar, d’acord amb la part expositiva d’aquests acords, el reconeixement 
de  l’empresa Telomere Therapeutics,  SL, com a empresa de base  tecnològica de  la 
Universitat Autònoma de Barcelona (UAB) i aprovar la participació de la Universitat 
Autònoma  de  Barcelona  en  el  capital  social  de  l’empresa  de  base  tecnològica 
esmentada,  a  través  d’una  entitat  instrumental  creada  amb  aquesta  finalitat 
(UABFIRMS,  SL),  en  els  termes  establerts  a  l’informe  preliminar  sobre  la  proposta 
emesa  pel  comitè  ad  hoc  que  reconeix  a  Telomere  Therapeutics,  SL,  la  condició 
d’empresa de base tecnològica de la Universitat Autònoma de Barcelona. 

Segon.  Aprovar  la  participació  de  la  UAB  amb  un  5  per  100  del  capital  social  de 
l’empresa, que suposa una aportació màxima de 242,45 euros, tot i que inicialment se 
subscriurà el 6,45 per 100 del capital social de la companyia.  

Tercer. Certificar, d’acord amb el que estableix la disposició addicional vint‐i‐quatrena 
de la Llei orgànica 4/2007, de 12 d’abril, per la qual es modifica la Llei orgànica 6/2001, 
de 21 de desembre, d’universitats, la naturalesa de base tecnològica de l’empresa, així 
com que les contraprestacions a favor de la Universitat a què es fa esment a la part 
expositiva d’aquests acords són adequades. 

Quart. Autoritzar la rectora, o la persona que delegui, perquè, en nom i representació 
de la Universitat Autònoma de Barcelona, dugui a terme els actes següents:  

1. Formalitzar el contracte entre socis, el contracte de transferència de tecnologia 
i  l’aprovació  dels  estatuts  corresponents,  un  cop  se’n  confirmi  l’adequació 
jurídica  i  es  completi  la  tramitació  interna  de  la  Universitat  Autònoma  de 
Barcelona que en cada cas correspongui. 
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2. Designar i nomenar, si s’escau, els representants de la Universitat Autònoma 
de Barcelona als diferents òrgans de la societat, així com les persones que hagin 
d’actuar en qualitat de substituts a les reunions dels òrgans socials. 

3. Comparèixer davant qualsevol autoritat, organisme o entitat, públic o privat, 
que sigui necessari per a  la  formalització d’aquest acord  i, en general, dur a 
terme  les actuacions pertinents per  tal de  fer efectiu el  que disposa aquest 
acord. 

Cinquè.  Condicionar  suspensivament  l’efectivitat  de  tots  els  acords  anteriors  a 
l’aprovació del Consell Social de l’informe favorable a aquesta proposta de participació 
en l’empresa Telomere Therapeutics, SL. 

Sisè. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 
dels acords anteriors. En particular se li encarrega que informi el Consell de Govern 
sobre el desenvolupament de l’empresa Telomere Therapeutics, SL, en el termini d’un 
any aproximadament.  

Setè. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca per tal que porti a terme les 
mesures necessàries per fer‐los efectius i per tal que en faci la difusió oportuna. 

 
 
 
8. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
 
 
 
8.1. Modificació del  conveni de  cessió d’ús de  terrenys per al projecte «Smart Biking, 
xarxa d’aparcaments segurs al campus de la UAB» 

Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i Campus, Carles Gispert, presenta 
aquest  punt.  El  vicerector  comenta  que  la  Comissió  d’Economia  i  d’Organització  va 
informar favorablement sobre la proposta de modificació del conveni de cessió d’ús de 
terrenys per al projecte «Smart Biking, xarxa d’aparcaments segurs al campus de la UAB» 
en la sessió de 29 de juny de 2020. 

Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 
 
Primer. Autoritzar la modificació del conveni de col∙laboració per a la implementació 
del projecte «Smart Biking, xarxa d’aparcaments segurs del campus de la UAB» per 
canviar‐ne les condicions econòmiques, en el sentit de transformar‐lo en onerós per 
tal que la UAB pugui cobrar un cànon a VadeCity, SL, per l’ús privatiu dels espais de 
domini públic i, a canvi, VadeCity, SL, pugui cobrar el preu dels serveis als seus usuaris, 
a partir d’un determinat temps de durada d’estacionament, en els termes de la minuta 
que s’adjunta (annex 5). 
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Segon. Autoritzar la rectora, o la persona que delegui, perquè amb les més àmplies 
facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris, amb les 
clàusules que consideri més adients, per donar compliment a aquests acords. 
 
Tercer.  Elevar  al  Consell  Social  aquests  acords,  per  tal  que  exerceixi  les  seves 
competències. 
 
Quart.  Encarregar  al  vicerector  d’Economia  i  de  Campus  l’execució  i  el  seguiment 
d’aquests acords. 
 
Cinquè.  Comunicar  aquests  acords  a  la  vicegerent  d’Economia,  per  tal  que  porti  a 
terme les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
 
 
 
8.2. Llicència de creacions del projecte B‐Minicode 

Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, Armand 
Sánchez, presenta aquest punt.  

Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 

Primer. Ratificar la signatura del contracte de cessió de drets de propietat intel∙lectual 
i industrial formalitzat el 13 de juliol de 2020 entre, d’una banda, Young Foundation, 
l’Institut  Català  d’Avaluació  de  Polítiques  Públiques,  la  Universitat  Autònoma  de 
Barcelona i la Universitat Politècnica de Catalunya en qualitat de cedents i, de l’altra, 
NOVACT ‐ Institut Internacional per a l’Acció No‐violenta, en qualitat de cessionari, en 
relació amb el projecte B‐MINICODE «Combining guaranteed minimum income and 
active social policies in deprived urban areas of Barcelona», en el qual la Universitat 
Autònoma de Barcelona té l’autoria sobre les creacions identificades a l’annex IV del 
document esmentat. 

Segon.  Elevar  al  Consell  Social  aquest  acord,  per  tal  que  exerceixi  les  seves 
competències.  

Tercer. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència que faci el seguiment del 
compliment d’aquest acord. 

Quart. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer‐los efectius. 

 
 
 
9. Assumptes de tràmit 
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9.1. Aprovació de l’avaluació de mèrits autonòmics de gestió 2019 

Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, Francisco José Morente, 
presenta aquest punt.  

Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 

Primer.  Assumir  la  proposta  tramesa  per  l’Agència  per  a  la  Qualitat  del  Sistema 
Universitari  de  Catalunya  de  complements  retributius  addicionals  autonòmics  per 
mèrits de gestió per al professorat funcionari i contractat de la UAB que ha obtingut 
avaluació positiva, en els termes que es recullen en l’annex (annex 6). 

Segon.  Elevar  aquest  acord  al  Consell  Social  per  tal  que  exerceixi  les  seves 
competències. 

Tercer. Comunicar l’acord primer a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer‐lo efectiu.  

Quart. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic i al gerent que facin el seguiment 
del compliment d’aquest acord. 

 
 
 
9.2.  Aprovació  dels  complements  retributius  addicionals  autonòmics  per  mèrits  de 
recerca del personal docent i investigador contractat de la UAB. Primera avaluació AQU 
Catalunya 2019. Estimació d’un recurs 

Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, Francisco José Morente, 
presenta aquest punt.  

Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 

Primer.  Considerar‐se  assabentat  de  la  proposta  de  l’Agència  per  a  la  Qualitat  del 
Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius autonòmics per mèrits 
de recerca del professorat contractat de  la UAB que ha obtingut avaluació positiva, 
d’acord amb l’annex (annex 6) 
 
Segon. Elevar aquest acord al Consell Social perquè l’aprovi, si escau. 
 
Tercer. Comunicar aquest acord a  l’Àrea de Gestió de Persones, per  tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer‐lo efectiu. 
 
Quart. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic que faci l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
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9.3.  Aprovació  dels  complements  retributius  addicionals  autonòmics  per  mèrits  de 
recerca del personal docent i investigador contractat de la UAB. Primera avaluació AQU 
Catalunya 2020 

Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, Francisco José Morente, 
presenta aquest punt.  

Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 

Primer.  Considerar‐se  assabentat  de  la  proposta  de  l’Agència  per  a  la  Qualitat  del 
Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius autonòmics per mèrits 
de recerca del professorat contractat de  la UAB que ha obtingut avaluació positiva, 
d’acord amb l’annex (annex 7) 
 
Segon. Elevar aquest acord al Consell Social perquè l’aprovi, si escau. 
 
Tercer. Comunicar aquest acord a  l’Àrea de Gestió de Persones, per  tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer‐lo efectiu. 
 
Quart. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic que faci l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
 
 
9.4. Ratificació de la modificació dels Estatuts del Consorci Institut de Ciències Polítiques 
i Socials (ICPS) 

Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, Armand Sánchez, 
presenta aquest punt. 

Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment:  

Primer.  Ratificar  l’acord  del  Consell  de  Govern  del  Consorci  Institut  de  Ciències 
Polítiques i Socials (ICPS) de 16 de juliol de 2020 pel qual es modifiquen els articles 1, 
7, 8, 10, 11, 14, 15, 16, 17, 19, 20, 21, 22, 24, 25, 26, 27, 28, 31 i 34 i la disposició final 
dels seus estatuts, i se n’aprova un nou text refós, en els termes dels annexos (annexos 
8 i 9). 
 
Segon. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
Tercer.  Elevar  al  Consell  Social  l’acord  primer,  per  tal  que  exerceixi  les  seves 
competències. 
 



27 

 

Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer‐los efectius. 
 
Cinquè. Informar d’aquests acords el Consorci Institut de Ciències Polítiques i Socials 
(ICPS). 
 
 
 
10. Torn obert de paraules 
 
Intervé el degà, Joan Carbonell, per fer un discurs de comiat i agraïment a la rectora i al 
seu equip especialment emotiu. 
 
Tot  seguit,  pren  la  paraula  el  degà  Héctor  Sala  per  comentar  aspectes  sobre  les 
acreditacions  de  les  facultats,  la  qualitat,  i  la  festa  major,  sobre  la  qual  la  rectora 
comenta que es  farà pràcticament de manera virtual,  i sobre  l’organització del segon 
semestre. 
 
A continuació, intervé Eloi Guerrero per agrair a la rectora i al seu equip de govern la 
feina feta durant el confinament i la pandèmia. Fa una reflexió sobre el fet que es voti 
en contra del Pla de contingència. 
 
Pren la paraula el president del Consell Social, Gabriel Masfurroll, per agrair a l’equip de 
govern, la rectora i a tothom la bona entesa, i reconeix tot el mèrit a aquest equip pel 
fet d’haver navegat en condicions tan turbulentes i haver‐se’n sortit prou bé. 
 
La rectora dona les gràcies al seu equip per l’entesa, la cordialitat i el respecte mutu; al 
Gabinet  Jurídic  pel  fet  d’haver  proporcionat  seguretat  en  l’aspecte  jurídic  en  tot 
moment; a  la resta d’àrees per potenciar noves idees  i per treballar amb qualitat; als 
equips de PAS de les àrees, al professorat i a tothom. Afegeix que no vol estendre’s més, 
i que també està contenta quan els estudiants guanyen campionats. Diu que ha tingut 
un equip excepcional i que està molt orgullosa de cadascun dels seus membres. Demana 
perdó per tot el que no s’ha fet bé i que es podria haver fet millor. Dona les gràcies als 
degans  per  la  seva  implicació  i  fidelitat  a  la  institució.  Comenta  que  els  caps  de 
departament els ha vist menys perquè el projecte de reformar els departaments s’ha 
aturat per la pandèmia. 
 
Comenta que  la  imatge de  la UAB, en aquests quatre anys,  està molt present en els 
mitjans de comunicació i que hi ha hagut molt bona relació amb aquests mitjans. 
 
Està molt orgullosa de totes les persones que gestionen la UAB i està segura que aquesta 
universitat continuarà estant en les millors posicions a tots els nivells i que continuarà 
donant un bon servei a la societat. 
 
Desitja molta sort a tothom pels canvis que vindran en un futur que serà complicat. El 
projecte Europa és un gran projecte que pot obrir moltes ments. Desitja el millor per 
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tothom i ofereix  la seva ajuda per qualsevol problema que pugui sorgir.  Informa que 
seguirà a la UAB com a emèrita desenvolupant alguns projectes. 
 
S’acomiada de tothom donant les gràcies. 
 
 
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 20.00 h es dona per acabada la sessió, 
de la qual, com a secretari general suplent, estenc aquesta acta. 
 
 
 
El secretari general                                                    Vist i plau 

   La rectora 
 


